
Protokół Nr XXXVI/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 30 września 2021 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:06

Godzina zakończenia: 15:20

Obecni radni: 12

Nieobecni radni: 2 (M. Kuriata, W. Ochał)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Naczelnik Wydziału Budownictwa B. Miszczycha,

- Sołtysi

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Agata Sobków otworzyła obrady XXXVI sesji  Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII, XXXIV i XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji  stałych Rady



Miejskiej w Ziębicach na II półrocze 2021 roku.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów szkół lub placówek

oświatowych. 

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  uzupełniających  Sołtysa

Sołectwa Służejów.

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zaliczenia drogi  do kategorii  dróg gminnych oraz

ustalenia jej przebiegu.

9.  Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady.

11. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie sesji.

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

* udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Województwa  Dolnośląskiego  na  realizację  zadania  pn.:

"Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w m. Henryków - etap II",

* zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok,

* zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2035.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w m. Henryków

- etap II".

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Burmistrz  wprowadził  autopoprawkę  do  tytułu  projektu  uchwały  na:  ws.  zmiany  uchwały  nr

276/VIII/2021 z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w m. Henryków

- etap II".

Radca Prawny powiedział, że nie ma potrzeby powtarzać głosowania. 

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2021-2035.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek po zmianach. 

Poprosiła o przyjęcie zmienionego porządku obrad.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII, XXXIV i XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy Radni  otrzymali  projekty

protokołów  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nimi.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Protokół z XXXIII Sesji

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

Protokół z XXXIV Sesji

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  11  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła protokół.

Protokół z XXXV Sesji

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  10  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęła protokół.



5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów pracy  komisji  stałych  Rady

Miejskiej w Ziębicach na II półrocze 2021 roku.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 329/VIII/2021 ws. zatwierdzenia

planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Ziębicach na II półrocze 2021 roku.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów szkół lub placówek

oświatowych. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 330/VIII/2021 ws. rozpatrzenia

skargi na dyrektorów szkół lub placówek oświatowych. 

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  uzupełniających  Sołtysa

Sołectwa Służejów.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WBGK B. Miszczycha. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 331/VIII/2021 ws.  zarządzenia

wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Służejów.

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zaliczenia drogi  do kategorii  dróg gminnych oraz

ustalenia jej przebiegu.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WBGK B. Miszczycha. 

Burmistrz  Ziębic  poinformował,  że  przygotowana  jest  dokumentacja  wspólnie  z  powiatem  na

przebudowę tej drogi (koszt zadania to 2 160 000,00 zł), a remont mostu to koszt 165 000,00 zł.

Radny M. Jaźwiec zapytał na kiedy planuje się remont?

Burmistrz odpowiedział, że wtedy, gdy gmina uzyska jakieś zewnętrzne wsparcie finansowe. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju oraz Budżetowa wydały opinie pozytywne o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 332/VIII/2021 ws.  zaliczenia

drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu.

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr 276/VIII/2021 z dnia 25 marca

2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  Dolnośląskiego  na  realizację

zadania pn.: "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w m. Henryków - etap II".

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WBGK B. Miszczycha. 

Radny W. Iskra zapytał czy zabukowane środki wystarczą w kolejnych latach? Czy DSDiK nie

poprosi o większe środki.

Burmistrz Ziębic poinformował, że DSDiK przed ogłoszeniem przetargu musi mieć zabezpieczone

środki, a koszty wyliczono z kosztorysu, po przetargu będzie znany realny koszt zadania. 

Radny W. Lach zapytał czy przetarg na drugi etap zostanie ogłoszony jeszcze w tym roku?

Burmistrz Ziębic poinformował, że DSDiK czeka na decyzję z naszej strony, ale robi wszystko, aby

ogłosić go jeszcze w tym roku. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju oraz Budżetowa wydały opinie pozytywne o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  333/VIII/2021  ws.  zmiany

uchwały  nr 276/VIII/2021 z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej

dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: "Rozbudowa drogi wojewódzkiej

nr 395 w m. Henryków - etap II".

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  334/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.



11.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2035.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Burmistrz  poinformował,  że  Zarząd  Województwa  przeznaczył  dodatkowe  środki  na  realizację

projektu wymiany źródeł ciepła i zostaną one wykorzystane dla grantobiorców z listy rezerwowej.

Radna  A.  Sobków  zapytała  kiedy  te  osoby  mogą  spodziewać  się  zawarcia  umów  i  realnego

wsparcia finansowego.

Burmistrz  poinformował,  że  najpierw umowy zostaną  podpisane  z  tymi,  którzy się  załapali  od

początku, będzie to na przełomie roku.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  335/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2035.

12. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz omówił najważniejsze sprawy. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  wszystkie  pisma  dostępne  są  w  Biurze  Rady.  Wymieniła

najważniejsze. 

14. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny M. Jaźwiec zapytał czy zajęcia z lekkoatletyki są wstępem do utworzenia sekcji dla dzieci

w tej dziedzinie i ile to będzie kosztowało gminę.

Burmistrz odpowiedział, że póki co będzie to funkcjonowało przy GCEiS, docelowo zadanie będzie

w całości finansowane z funduszu alkoholowego w ramach profilaktyki. 

Radny M. Jaźwiec  powiedział,  że  dostaje  informacje,  że  coraz  więcej  klubów wycofuje  swoje

drużyny piłkarskie i zapytał o dotacje na działalność takich klubów.

Burmistrz odpowiedział, że w tym roku Henrykowianka wycofała drużynę seniorów z rozgrywek,

ale za to w zamian przygotowała zajęcia dla dzieci. 

Radny M. Jaźwiec powiedział, że w Sparcie wycofano Juniorów.

Burmistrz odpowiedział, że sprawdzi i odpowie na Komisji. 



Radny  W.  Iskra  powiedział,  że  Starostwo  w  ostatnim  czasie  wydawało  decyzje

o przekwalifikowaniu gruntów z rolnych na budowlane, sporo mieszkańców otrzymało przeliczoną

nową stawkę podatku i są to często bardzo wysokie kwoty. Radny zapytał ile gmina zyska na tych

różnicach do końca roku?

Burmistrz wyjaśnił, że gmina nie ma z tym nic wspólnego, to Starostwo klasyfikuje grunty, a na

podstawie tej klasyfikacji gmina ma obowiązek naliczyć stawkę podatku. Na ten moment trudno

powiedzieć jaki przyniesie to skutek finansowy, ponieważ proces przekwalifikowań trwa.

Główna Księgowa L. Nowak wytłumaczyła jak wygląda naliczanie i wysyłanie decyzji ze strony

Urzędu.

15. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXXVI  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


